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Адрес Printing Systems International Co. Ltd. 
1731 Guankou Main Road Jimei 
361023 Xiamen 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Printing Systems International Company Limited was set up in 2008 by Marabu Printing Machines Company Limited and partners from Europe and
USA. We are a leading manufacturer of pad printers, screen printers, hot stamping machines and accessories with R&D, manufacturing and sales. All
machines are built according to CE standard.

With more than 5 top engineers and new technology from our partners, we would like to introduce our production line as follow:

Fully automatic pad printers, screen printers, hot stamping machines 
Universal XYZ pad printers 
Standard semi-auto pad printers, screen printers, hot stamping machines and 
accessories 
ODM and customized systems

We have been focusing on automatic systems as we believe automation will be our future due to the increasing labor cost and environment protection.
And we are professional in offering our customer the most suitable printing solutions.

Our main market is in Europe and USA with a strong distributor network. We sincerely hope you can join us and enjoy our excellent quality, continuous
innovation and best service.

Company Profile of Printing Systems International Co. Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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